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PROTOKÓŁ NR XIII/2015 

z obrad XIII  

Sesji Rady Gminy Miedźno 

odbytej w dniu 30 września 2015r.  

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy  

Pana Leszka Idasza  

Stan ustawowy Rady 15 osób. 

Obecnych wg załączonej listy 14 osób (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście oraz przybyli mieszkańcy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu (zał. nr 2).  

Sesję rozpoczęto o godzinie 10.00 w sali narad Urzędu Gminy Miedźno.  

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył 

posiedzenie XIII Sesji Rady Gminy Miedźno. Powitał zebranych radnych oraz pozostałych 

uczestników obrad.  

Zgodnie z podpisaną listą obecności w posiedzeniu XIII Sesji Rady Gminy Miedźno obecnych było 

14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XIII sesji 

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian:  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Miedźno.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r.  

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok.  
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7. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata 

2015-2026.  

8. Podjęcie Apelu Rady Gminy Miedźno w sprawie poparcia starań Światowego Kongresu 

Kresowian o nadanie nazwy Międzynarodowemu Portowi Lotniczemu Katowice 

w Pyrzowicach imienia Wojciecha Kilara.  

9. Podjęcie Apelu Rady Gminy Miedźno w sprawie projektu ustawy Prawo wodne.  

10. Informacja Wójta z działalności między sesjami.  

11. Interpelacje i wolne wnioski.  

12. Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Idasz zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Radna Gorzałka powiedziała, że w porządku obrad brakuje sprawozdania z działalności Komisji 

Rewizyjnej za pierwsze półrocze 2015 roku. 

Przewodniczący Idasz odpowiedział, że sprawozdanie zostanie przedstawione w 11 punkcie 

porządku obrad - Interpelacje i wolne wnioski.  

Radna Gorzałka poprosiła, aby na następny raz ujęte było to czytelniej w proponowanym porządku 

obrad. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.  

Głosowało 14 radnych w tym:  

- 13 

- 0  

- 1 

Proponowany porządek obrad został przyjęty.  

Ad. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są uwagi do protokołu z XII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Wiceprzewodniczący Kluba wstał i zapytał radnych czy wszyscy zapoznali się z treścią protokołu z 

poprzedniej sesji.  
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Radny Bęben odpowiedział, że jeżeli radni głosują za przyjęciem protokołu to oczywistym jest, że 

nie wnoszą uwag do jego treści.  

Wiceprzewodniczący Kluba zapytał radnego Bębna czy w poprzednim protokole ujęto w jego treści 

rozmowę z Wójtem, mówiącą o ilości głosów zebranych przez Wójta oraz Wiceprzewodniczącego 

w ostatnich wyborach samorządowych.  

Radny Bęben odpowiedział, że dla niego poprzedni protokół odzwierciedla przebieg sesji 

prawidłowo - poprosił radnych by przegłosować jego przyjęcie. 

Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy.  

Głosowało 14 radnych w tym:  

 głosów „za” - 13  

  głosów „przeciw” - 1 

  głosów „wstrzymujących” - 0  

Protokół z XII sesji Rady Gminy został przyjęty.  

Ad. pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Miedźno.  

Wójt wyjaśnił, że przedsięwzięcia ujęte w tabeli nr 13 – Planowane działania krótko  

i długoterminowe Urzędu Gminy Miedźno muszą zostać też ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej (WPF). Nadmienił, że przedsięwzięcia, z których Gmina będzie rozliczać się  

z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej muszą być tożsame z WPF, 

dlatego też zadanie inwestycyjne przewidziane do realizacji nie na budynkach komunalnych zostały 

wykreślone. Obrazuje to strona 61 i 62 załącznika do uchwały. 

Drugą zmianą w przypadku przedłożonego projektu jest zmiana tytułu uchwały. 

W poprzedniej wersji zapis brzmiał „w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Miedźno”, a w wersji obecnej jest „w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Miedźno”.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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Głosowało 14 radnych w tym:  

głosów „za” - 13 

- 0  

- 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 75/XIII/2015.  

W załączeniu uchwała. 

 Ad. pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r.  

Skarbnik powiedział, że dokonana została zmiana w projekcie uchwały w stosunku do dokumentu 

przedłożonego radnym przed sesją. Poprosił o wyświetlenie na prezentacji obecnego dokumentu. 

Wyjaśnił, że zwiększenie dochodów w kwocie 9.522,00 zł wynika z wypłaty przez ZUS kwoty 

nienależnie pobranych świadczeń na korzyść Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej (GOPS) 

w Miedźnie. Dodał, że sytuacja dotyczy mieszkańca gminy, który pobierał zasiłek stały na syna. 

Przyznano mu także rentę socjalną, a w związku z tym, że nie można pobierać świadczenia z dwóch 

źródeł finansowania nastąpił zwrot jednego z nich. Powiedział, że pozostałe zmiany w budżecie 

dotyczą kwestii omawianych już na komisjach, czyli kosztów ponoszonych przez rodziców na 

dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół (12.000,00 zł), dofinansowania zakupu rolet na salę 

gimnastyczną dla Szkoły Podstawowej w Miedźnie (8.500,00 zł) oraz remontu pomieszczeń dla 

GOPS (33.562,00 zł). 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

Skarbnika pod głosowanie.  

Głosowało 14 radnych w tym:  

- 14 

- 0  

- 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 76/XIII/2015.  

W załączeniu uchwała. 
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Ad. pkt. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok.  

Skarbnik wyjaśnił, że ogłoszony został konkurs w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej i sportu. Przyznana na ten cel kwota dofinansowania wynosi 10.000,00 zł. Dodał, że 

związane jest to z awansem Klubu Sportowego Grom Miedźno działającego na terenie gminy do 

wyższej klasy rozgrywkowej, a kwota ta została przesunięta zarządzeniem Wójta ze środków 

rezerwy budżetowej. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowało 14 radnych w tym:  

- 13 

- 0  

- 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 77/XIII/2015.  

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno 

na lata 2015-2026.  

Skarbnik wyjaśnił, że projekt uchwały wynika ze zmian dokonanych w budżecie gminy 

polegających na zwiększeniu planowanych dochodów oraz wydatków. Zadania wymienione 

bowiem w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej muszą być tożsame z założeniami WPF. W zał. nr 1 

zwiększono planowane dochody bieżące o kwotę 52.922,90 zł, dochody majątkowe o kwotę 

10.661,60 zł, natomiast planowane wydatki bieżące zmieniono o 63.584,50 zł. Zmieniono także 

opis nazwy zadania „Termomodernizacja w budynkach użyteczności publicznej w Gminie 

Miedźno” oraz zakres czasowy realizacji zadania  „Modernizacja oświetlenia drogowego na terenie 

Gminy Miedźno”. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowało 14 radnych w tym:  
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- 14 

- 0  

„wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 78/XIII/2015.  

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 8. Podjęcie Apelu Rady Gminy Miedźno w sprawie poparcia starań Światowego 

Kongresu Kresowian o nadanie nazwy Międzynarodowemu Portowi Lotniczemu Katowice 

w Pyrzowicach imienia Wojciecha Kilara.  

Przewodniczący Idasz odczytał treść apelu. 

Wójt wyjaśnił, że w ostatnim czasie wpływa do Rady Gminy wiele pism z poparciem starań ujętych 

w przedłożonym apelu.  Na ostatniej sesji radna Gorzałka zaproponowała, aby Rada Gminy 

Miedźno także zajęła w tej sprawie stanowisko. W przypadku przyjęcia takiego apelu, nie ma 

konieczności wysyłania go do nadzoru prawnego, a jedynie do instytucji zainteresowanej. 

Wójt poprosił także radnych, aby w obu podejmowanych apelach dopisać w postawie prawnej  

„pkt 4” tak by całość brzmiała „Na podstawie § 25 ust. 4 pkt 4 Statutu Gminy Miedźno (...)”. 

Przewodniczący Rady poddał projekt apelu pod głosowanie.  

Głosowało 14 radnych w tym:  

- 14  

- 0  

 „wstrzymujących” - 0 

Apel podjęto. Otrzymał on numer 1/2015.  

W załączeniu apel. 

Ad. pkt. 9. Podjęcie Apelu Rady Gminy Miedźno w sprawie projektu ustawy Prawo wodne.  

Wójt wyjaśnił, że Zarząd Związku Gmin Wiejskich zwrócił się do Rady o poparcie ich stanowiska 

mającego na celu odrzucenie zapisów projektu ustawy Prawo Wodne. Dodał, że w Sejmie trwają 

prace nad nowelizacją ustawy – zostały jeszcze jedno lub dwa posiedzenia Sejmu do końca 
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kadencji. W przypadku nie podjęcia ww. ustawy cała procedura legislacyjna powtarzana będzie od 

początku. Nadmienił, że ustawa taka nie przewiduje źródeł finansowania. W przypadku przejęcia 

przez gminy zadań z zakresu utrzymania urządzeń melioracji wodnych przy tym samym budżecie 

będzie trzeba ograniczyć inwestycje gminne.  Na chwilę obecną lepiej sprawdza się spółka wodna, 

która może otrzymać wsparcie nie tylko od Starostwa, ale także z budżetu Gminy. Podkreślił, 

że rozważa taką formę wsparcia dla spółki wodnej w przyszłym roku.   

Przewodniczący Rady poddał projekt apelu pod głosowanie.  

Głosowało 14 radnych w tym:  

- 11  

- 0  

- 3 

Apel podjęto. Otrzymał on numer 2/2015.  

W załączeniu apel. 

 

Przewodniczący Idasz zarządził przerwę w obradach o godz. 10.25. 

Obrady wznowiono o godz. 10.38. 

 

Ad. pkt. 10. Informacja Wójta z działalności między sesjami.  

Informację z działalności między sesjami, obejmującą okres od 1 września 2015 r. do  

29 września 2015 r. przedstawił Wójt. Stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu.  

Radny Bęben powiedział, że przy okazji wykonania omawianej przez Wójta inwestycji przebudowy 

drogi wojewódzkiej 491 (DW 491) powinno podjąć się starania o wykonanie ścieżki pieszo – 

rowerowej w kierunku Izbisk. Dodał, że temat ten poruszany był już przez niego w poprzedniej 

kadencji i powinno się podjąć stosowne kroki w tym kierunku.  

Kolejną kwestią, do której odniósł się radny było omawiane przez Wójta opracowanie studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Miedźno. Poprosił, aby po 
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opracowaniu wspomnianego dokumentu przedłożyć go radnym przed podjęciem do wglądu w celu 

zapoznania się z jego treścią i zgłoszenia ewentualnych uwag. Zwrócił się także do Wójta, aby 

podjąć starania o zlikwidowanie znaku ograniczenia wjazdu dla pojazdów powyżej 5 ton na mostek 

przy ul. Jagiełły w Miedźnie. Dodał, że ograniczenie takie stanowi istotne utrudnienie również dla 

maszyn rolniczych, a policja stosuje w tym miejscu wobec kierowców mandaty. 

Wójt odpowiedział, że wspomniany przez radnego Bębna mostek jest częścią drogi powiatowej. 

Dodał, że podejmie rozmowy ze Starostwem co do planów jego przebudowy. Jeśli chodzi o studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Miedźno wyłożenie go do 

wiadomości radnych jak najbardziej jest możliwe. Dodał, że w obecnie opracowywanym 

dokumencie nie ma wielkich zmian. Jedyne zmiany dotyczą poszczególnych obszarów na terenie 

gminy. W Mokrej zwiększono przestrzeń pod działalność przemysłową – wynikało to z wniosków 

mieszkańców jakie wpływały do Wójta podczas zebrań wiejskich. Co do kwestii przebudowy DW 

491 nadmienił, że już kilkakrotnie informował radnych o tym, że Zarząd Dróg Wojewódzkich 

(ZDW) nie zamierza w swoich działaniach wychodzić z pracami poza pas drogowy. Obiecał jednak, 

że będzie prowadził z ZDW rozmowy w tej sprawie Przekazany został projekt uwzględniający w tej 

inwestycji budowę zatoczek autobusowych na terenie Gminy. W opinii Wójta istnieje jeszcze 

potrzeba dobudowania co najmniej dwóch zatoczek. Dodał, że radni zostaną zaproszeni do rozmów 

z projektantami, ponieważ ZDW zaproponował taki sposób przeprowadzenia konsultacji. Będzie 

można zgłosić wtedy swoje uwagi i zastrzeżenia jednak tylko w granicy pasa drogowego. Jeśli 

chodzi o kwestię wykupienia przez Gminę gruntów pod wspomnianą ścieżkę pieszo – rowerową, 

można na ten temat rozmawiać. Należy mieć jednak świadomość tego, że województwo 

prawdopodobnie nie wykupi od gminy gruntów - będzie oczekiwało przekazania ich poprzez 

darowiznę. Na chwilę obecną trudno oszacować wartość wykupu gruntów bez sporządzenia 

projektu takiej ścieżki. Przypomniał, że w przypadku chodnika wzdłuż DW 491 w kierunku 

Kołaczkowic – został on oddany do użytku w roku 2011, a odszkodowania za zajęte pod niego 

nieruchomości wypłacane są do dziś. Jest to więc działanie wymagająca zarówno czasu jak  
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i nakładów finansowych. Dodał, że planowana przebudowa dróg wojewódzkich w okolicach 

Częstochowy (491, 492, 494 oraz 908 relacji Częstochowa – Tarnowskie Góry) jest ogromną 

inwestycją, dzięki której ZDW uzyska, najprawdopodobniej po raz pierwszy, dokumentację 

kompleksową tych dróg. Dodał, że będzie on czynił także starania o zmianę kąta nachylenia zjazdu 

z DW 491 do miejscowości Kołaczkowice.  

Radny Puchała zapytał czy urząd podjął już jakiekolwiek działania dotyczące zimowego 

utrzymania dróg.  

Wójt odpowiedział, że w okresie sprawozdawczym, o którym informował nie były podejmowane 

żadne działania w tym kierunku.  

Radny Zawada zapytał czy w przypadku przekazania budynku byłej szkoły w Kołaczkowicach  

w celu wykorzystania go jako siedziby ośrodka rehabilitacyjno-edukacyjno-wychowaczego koszty 

przeprowadzonego remontu pokryte będą z budżetu gminy.  

Wójt odpowiedział, że budynek ten jest własnością gminy, w związku z czym racjonalnością jest, 

że należy o niego dbać - niezależnie czy będzie w nim szkoła czy jakakolwiek inna instytucja. 

Wymagany jest tam remont podłogi oraz centralnego ogrzewania, tak by cały budynek był 

ogrzewany. Dodał, że był pomysł zaadoptowania budynku na mieszkania socjalne, jednak osobiście 

jest przeciwny temu pomysłowi. Mając doświadczenie z mieszkaniami w Izbiskach oraz we 

Władysławowie, gdzie łączone są one ze świetlicami wiejskimi bardziej skłania się on ku 

przekazaniu szkoły na rzecz stowarzyszenia, co pozwoli stworzyć nowe miejsca pracy.  

Radny Modliński poprosił by interweniować w sprawie drogi powiatowej biegnącej przy cmentarzu 

w Borowej. Jest to odcinek ok. 500-600 metrów, a mimo to nie jest on utwardzony. Dodał, że  

w przypadku remontu drogi wojewódzkiej zwiększy się tam ruch samochodowy w związku  

z objazdami do Częstochowy przez Władysławów i Ostrowy nad Okszą.  

Wójt odpowiedział, że być może ruch, który będzie tamtędy skierowany dotyczyć będzie tylko 

samochodów osobowych ze względu na wiadukt zlokalizowany na tym odcinku. Dodał, że trudno 

mu się odnieść na chwilę obecną do stanowiska jakie przyjmie powiat w przedmiocie utwardzenia 
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tego odcinka drogi.  

Radny Sznober zapytał o ostatnio głośno omawiany w mediach temat uchodźców – czy do urzędu 

zwrócił się ktokolwiek z zapytaniem o gotowość gminy do ich przyjęcia. 

Wójt odpowiedział, że wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego z zapytaniem o to czy 

gmina byłaby w stanie przyjąć i ewentualnie jaką liczbę uchodźców. Odpowiedź wystosowana  

z urzędu była negatywna. Dodał, że w gminie brakuje mieszkań socjalnych dla mieszkańców 

gminy. Lista rodzin oczekujących na mieszkania jest długa. Podkreślił, że osobiście współczuje 

ludziom zmuszonym przez wojnę w ich kraju do emigracji, ale aby udzielić im pomocy, gmina 

musiałaby mieć odpowiednie środki. 

Ad. pkt. 11 Interpelacje i wolne wnioski.  

Przewodniczący Idasz poprosił radnego Bębna o przedstawienie sprawozdania z działalności 

Komisji Rewizyjnej za okres od 01 stycznia 2015 r. do 30 czerwca 2015 r.  

Radny Bęben – przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. Stanowi ono zał. nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Idasz odczytał pismo sołtysa Kołaczkowic Zbigniewa Seligi oraz 

wiceprzewodniczącego Ireneusza Kluby, które wpłynęło do urzędu w dniu 22 września 2015 r.  

Nadmienił, że w piśmie użyto błędnego sformułowania „W związku z podpisaniem przez gminę 

umowy z Wojewódzkim Zarządem Dróg na przebudowę drogi 491(...)”. Wyjaśnił, że gmina nie 

podpisała takiej umowy. W biurze ZDW w Katowicach podpisano umowy na wykonanie projektów 

przebudowy dróg, o których wcześniej wspominał Wójt. Co do zmiany kąta nachylenia wyjazdu  

z drogi gminnej w Kołaczkowicach na DW 491, Przewodniczący przypomniał, że zgodnie z tym co 

Wójt wcześniej szczegółowo omówił na przełomie października i listopada br. odbędą się rozmowy 

z projektantami, na których zarówno wiceprzewodniczący i sołtys będą mogli zgłosić swoje uwagi. 

Co do ujętej w złożonym piśmie kwestii finansowania nakładki asfaltowej na drodze przy lasach 

państwowych – pismo powinno być złożone do Wójta, a nie do Przewodniczącego Rady Gminy. 

Radny Trzepizur odniósł się do wniosku wiceprzewodniczącego Kluby podczas obrad ostatniej 

sesji. Dodał, że była skarbnik gminy – Teresa Ściebura sama złożyła wypowiedzenie stosunku pracy 
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a Rada Gminy to zaakceptowała. Powołany został nowy skarbnik w związku z czym temat ten 

powinien zostać zamknięty. Radny nadmienił, że są ważniejsze sprawy, którymi Rada powinna się 

zająć – choćby problem przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków czy temat inwestycji 

lub oświetlenia w gminie. Dodał, że uwagi wiceprzewodniczącego Kluby co do braku rzetelności 

protokołów z sesji są krzywdzące wobec osób je piszących. Według niego odzwierciedlają one 

przebieg sesji. Radny Trzepizur zaapelował do wiceprzewodniczącego Kluby o zaniechanie 

dalszych działań zakłócających działalność i pracę Rady Gminy. 

Wiceprzewodniczący Kluba odpowiedział, że nie chodzi mu o kwestię związaną z byłą skarbnik, a 

o wypowiedzi użyte podczas ostatniej sesji. Dodał, że Przewodniczący Rady Gminy widocznie 

uznał tą kwestię za ważną, ponieważ otrzymał on odpowiedź na wniosek, który wówczas złożył.  

Wiceprzewodniczący Kluba odczytał treść odpowiedzi jaką uzyskał od Przewodniczącego Rady. 

Poinformował zebranych, że w dniu dzisiejszym złożył w biurze podawczym Urzędu Gminy 

kolejne pismo dotyczące sprostowania wypowiedzi z VII Sesji Rady Gminy Miedźno oraz odczytał 

jego treść.  

Przewodniczący Idasz odpowiedział, że dowodem do słów wypowiedzianych podczas VII Sesji 

Rady Gminy byłoby nagranie, a takiego Rada nie posiada. Nadmienił, że jego rolą jest prowadzenie 

obrad i nie jest on w stanie zapamiętać wszystkich szczegółów z każdego posiedzenia. Radni 

głosują nad przyjęciem każdego protokołu, a przyjmując je tym samym akceptują fakt, że 

odzwierciedlają one prawidłowy przebieg sesji.  

Radny Puchała poprosił aby skupić się na sprawach ważniejszych dla gminy i zakończyć 

„przepychanki”, które mają miejsce podczas posiedzeń.  

Radny Oziembała opuścił salę obrad o godz. 11.30. 

Radny Bęben w związku z zaistniałą sytuacją zgłosił formalny wniosek w imieniu Klubu Radnych 

„Dobro Wspólne” o odwołanie Ireneusza Kluby z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Miedźno. Decyzje uzasadnił tym, że wiceprzewodniczący Kluba destabilizuje pracę Rady, wdaje się 

w zbędne dyskusje, które nie powinny mieć miejsca podczas posiedzeń Rady Gminy przez co 
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stawia ją w złym świetle. Poprosił Przewodniczącego o przegłosowanie wniosku. 

Przewodniczący Idasz poddał wniosek radnego Bębna pod głosowanie.  

Głosowało 13 radnych w tym:  

- 10 

- 0  

- 3 

Wniosek radnego Bębna został przyjęty. 

Radny Oziembała wrócił na salę obrad o godz. 11.35. 

Radny Leśnikowski powiedział, że głosowanie, które miało miejsce dotyczyło tylko przyjęcia 

wniosku radnego Bębna. W celu odwołania Ireneusza Kluby z funkcji wiceprzewodniczącego 

konieczne jest przeprowadzenie głosowania tajnego. 

Radca prawny Kołodziejczyk potwierdził, że głosowanie tyczyło się tylko przyjęcia wniosku, a nie 

odwołania z funkcji. 

 

Przewodniczący Idasz zarządził przerwę w obradach o godz. 11.37. 

Obrady wznowiono o godz. 12.10. 

 

Przewodniczący Idasz poinformował radnych, że wniosek członków Klubu Radnych „Dobro 

Wspólne” zostanie oficjalnie złożony w biurze podawczym Urzędu Gminy. Na najbliższej sesji 

odbędzie się głosowanie nad uchwałą w sprawie odwołanie wiceprzewodniczącego Kluby  

z pełnionej przez niego funkcji.  

Następnie Przewodniczący Idasz przedstawił treść podziękowania dla Wójta Gminy Miedźno od 

Komendanta Powiatowego Policji w Kłobucku inspektora Zbigniewa Legodzińskiego za wsparcie 

finansowe udzielone na zakup nowego radiowozu policyjnego.  

Wiceprzewodnicząca Piątek odczytała treść pisma Towarzystwa Przyjaciół Dzieci (TPD), które  

w dniu 15 września 2015 roku wpłynęło do Rady Gminy Miedźno. TPD zwraca się z prośbą  
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o dofinansowanie zakupu specjalnej windy dla Ośrodka Rehabilitacyjno – Edukacyjno – 

Wychowawczego w Hutce. 

Wójt wyjaśnił, że pracownik Urzędu Gminy, pan Marcin Bebłot uczestniczył w spotkaniu  

w Starostwie Powiatowym, gdzie omawiany był ten temat. Dodał, że padła tam propozycja, aby 

gminy z powiatu kłobuckiego dofinansowały działalność ww. ośrodka (Wręczyca Wielka  

15 000, 00 zł, pozostałe gminy – 4 000,00 zł). Nadmienił,  że z terenu Gminy Miedźno 7 

podopiecznych korzysta z warsztatów terapii zajęciowej w Hutce.  

Przewodniczący Idasz przestawił pismo Urzędu Miasta i Gminy Koniecpol z dnia 21 września 2015 

r., w którym Burmistrz Koniecpola w związku z tegoroczną suszą zwraca się z prośbą o pomoc 

finansową w budowie wodociągów wiejskich.  

Radna Gorzałka korzystając z okazji, że obrady sesji odbywają się w „Dzień chłopaka” złożyła 

życzenia wszystkim mężczyznom obecnym na sali. 

Przewodniczący Idasz podziękował radnej Gorzałce za życzenia i pamięć.  

 

Ad. pkt 12 Zakończenie obrad XIII Sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy 

Miedźno.  

Sesję zakończono o godzinie 12.20. 

 

 Protokolant      Przewodniczący Rady Gminy  

 (-) Anna Kuras      (-) Leszek Idasz 
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